

LIVE IN KÖLN

BRANCHENTAG HOLZ

9.+10. NOVEMBER 2021

TRENDS

VISIONS

NETWORKS



FAKTEN ZUM 16. BRANCHENTAG HOLZ // FACTS ABOUT 16TH BRANCHENTAG HOLZ

2



Messtage –
konzentrierte Kompetenz
Exhibition days –
concentrated competence

> 130



Innovative
Aussteller
Innovative
exhibitors

2 × 1.400



Personen auf
der Messe
People at the fair

ENTSCHEIDER:INNEN
DECISION-MAKERS



Holzindustrie,
Holzhandel, Dienstleistung
Timber industry,
timber trade, services

3G



Zutritt nur für Geimpfte,
Genesene, Getestete
Admission only for vaccinated,
recovered, tested persons



Ticketshop

16. BRANCHENTAG HOLZ

9.+10. NOVEMBER 2021

KOELNMESSE



**Liebe Kolleginnen, liebe Kollegen,
sehr geehrte Damen und Herren,**

das Warten hat ein Ende: Nach zwei mehr als aufregenden zwei Jahren, öffnet der 16. Branchentag vom 09. bis 10. November endlich seine Pforten. Wir laden Sie herzlich ein: Kommen Sie nach Köln und erleben Sie unsere Branche vor Ort live, kompetent und konzentriert. Holzindustrie und Dienstleister präsentieren ihre Produkte und Innovationen dem Fachpublikum aus dem Holzhandel. Nutzen Sie Möglichkeit für persönliche Gespräche auf Führungsebene.

Die Qualität der Messe und die Präsenz von Unternehmern und Führungspersonal aus Handel, Dienstleistung und Industrie sind die Garanten für den großen und langjährigen Erfolg dieser Veranstaltung. Es erwarten Sie eine große Ausstellervielfalt und bestes Networking. Das Ganze abgesichert durch unser professionelles Hygienekonzept.

Genießen Sie echtes Messefeeling live und in Farbe – vor Ort in Köln! Kommen Sie dazu und entdecken Sie die Innovationen der Branche hautnah – wir freuen uns auf Sie!



Philipp Zumsteg
Vorsitzender
Chairman of the Board of Directors

**Dear colleagues,
Ladies and Gentlemen,**

The wait is over: After two more than exciting two years, the 16th Branchentag Holz will finally open its doors from November 09 to 10. We cordially invite you: Come to Cologne and experience our industry live, competent and concentrated on site. Wood industry and service providers present their products and innovations to the professional audience from the wood trade. Take advantage of the opportunity for personal discussions at management level.

The quality of the fair and the presence of entrepreneurs and management personnel from trade, service and industry are the guarantors of the great and long-standing success of this event.

You can expect a great variety of exhibitors and the best networking. The whole is secured by our professional hygiene concept. Enjoy real trade fair feeling live and in colour – on site in Cologne! Join us and discover the innovations of the industry up close – we look forward to seeing you!



Kai Cording
Branchentags-Beauftragter des Vorstands
Project Officer of the Board

BUCHEN SIE JETZT IHR TICKET!

**Tickets sind nur online erhältlich.
Es gibt keine Tageskasse vor Ort.**

Besucherticket (zzgl. MwSt.)

1. Messetag 9. November 2021

inkl. Get-together am Abend 85,00 EUR

2. Messetag 10. November 2021 75,00 EUR

BOOK YOUR TICKET NOW!

**Tickets are only available online.
There is no box office on site.**

Visitor ticket (plus VAT)

1st Fair day November 09, 2021

incl. get-together in the evening 85,00 EUR

2nd Fair day November 10, 2021 75,00 EUR



bth-ticketing.gdholz-events.de



ORGANISATION

GD Holz Service GmbH
Am Weidendamm 1A
D-10117 Berlin
Tel. +49 (0)30 - 72 62 58 90
Fax +49 (0)30 - 72 62 58 81
branchentag@gdholz.de



VERANSTALTER // OPERATOR

Gesamtverband
Deutscher Holzhandel e.V.
Am Weidendamm 1A
D-10117 Berlin
www.gdholz.de

PREMIUM Sponsoren // PREMIUM Sponsors



SMART Sponsor // SMART Sponsor



KLIMA Partner // CLIMATE Partner:

fairventures
worldwide

